
Norsk Fosterhjemsforening Sogn og Fjordane 

Årsmeldinger 
 

ÅRSMØTE 2014 
Årsmøte ble avholdt på Vesterland feriepark, Kaupanger den 25.01.2014 

Møtet ble satt kl. 17.00 

SAK 1 / 14 KONSTITUERING AV MØTET 
Leder Jan Ove Steinseth åpnet møtet og ledet møtet t.o.m sak 1.3 

1.1 Registrering av stemmeberettigede 

Det ble registrert 15 stemmeberettigede 

1.2 Godkjenning av innkalling, dagsorden og forretningsorden 

Vedtak: Dette må også legges ut på hjemmesiden i tillegg til utsendelse pr. mail. 

Godkjent 

1.3 Valg av årsmøtefunksjonærer 

Innstilling: 

Møteleder: Jan Ove Steinseth 

Sekretær: Arild Ullebø 

2 representanter til å underskrive protokollen: Lennart Aske og Yngve Borgund 

Stemmetellere: Arild Ullebø og Paula Blix 

Vedtak: 

Møteleder: Jan Ove Steinseth 

Sekretær: Arild Ullebø 

2 representanter til å underskrive protokollen: Lennart Aske og Yngve Borgund 

Stemmetellere: Arild Ullebø og Paula Blix 

  



SAK 2 / 14 ÅRSBERETNING 
Leder Jan Ove Steinseth leste opp årsberetningen med begrunnelse for hvorfor årsmøte måtte 

holdes så tidlig i forhold til tidligere år. 

Vedtak: Årsberetning godkjent 

 

SAK 3 / 14 REGNSKAP OG REVISJONSBERETNING 
Fylkesstyrets innstilling: 

Forslag: Ingen 

Paula Blix hadde en kort orientering om regnskapet 

Vedtak: 

Regnskapet ble enstemmig vedtatt 

 

SAK 4 / 14 ORIENTERING OM NORSK FOSTERHJEMSFORENINGS 

REGIONSSAMARBEID 
Leder Jan Ove Steinseth orienterte om vår nye regionskontakt og de møter som vi prøver å 

gjennomføre på felles kurs og konferanser. 

Vedtak: 

Tatt til etterretning. 

SAK 5 / 14 INNKOMNE FORSLAG 
Fra fylkesstyret: 

Forslag fra _________: Ingen innkomne forslag er mottatt 

Vedtak: 

Ingen vedtak er fattet. 

 

SAK 6 / 14 FYLKESFORENINGENS AKTIVITETSPLAN 
Fylkesstyrets innstilling:  

Forslag fra _________: Styret 

Leder Jan Ove Steinseth gikk gjennom aktivitetsplanen for 2014 

Vedtak: 

Aktivitetsplan ble vedtatt med noen endringer på møtedatoer. 



SAK 7 / 14 FASTSETTELSE AV STYREHONORAR OG BUDSJETT 

7.1 Styrehonorar: 

Fylkesstyrets innstilling:  

Forslag fra _________: Leder foreslo at det ikke gis styrehonorarer- 

Vedtak: 

Enstemmig. 

7.2 Budsjett: 

Fylkesstyrets innstilling:  

Forslag fra _________: Styret 

Paula Blix orienterte om de forskjellige postene i budsjettet 

Vedtak: 

Budsjettet ble fremlagt slik som styret hadde utarbeidet det. 

Enstemmig. 

 

SAK 8 / 14 VALG 

SAK 8.1 VALG AV FYLKESSTYRE 

Valgkomiteens innstilling: 

Leder: Jan Ove Steinseth 

Styremedlemmer: Arild Ullebø 

Solveig Aske 

Paula Blix 

Irene Fugle 

Varamedlemmer: Marit Thorsen 

Knut Sande 

Forslag fra _________: Ingen forslag 

Enstemmig 

Vedtak: 

Leder: Jan Ove Steinseth På valg 2016 



Styremedlemmer: Arild Ullebø På valg 2015 

Solveig Aske På valg 2015 

Paula Blix På valg 2015 

Irene Fugle På valg 2016 

Varamedlemmer: Knut Sande På valg 2016 

Marit Thorsen På valg 2016 

Styret konstituerer seg på første styremøte 

SAK 8.2 VALG AV VALGKOMITE 

Fylkesstyrets innstilling: 

Leder: Anders Tyvold På valg 2015 

2 medlemmer: Judith Gausdal På valg 2016 

Marit Brandsøy På valg 2015 

Forslag fra _________: Ingen 

Vedtak: 

Leder har fått i oppgave å få bekreftet at Judith Gausdal fortsatt er villig til å være i valgnemda siden 

hun ikke var spurt om dette til årsmøte. 

Enstemmig 

 

SAK 8.3 OPPNEVNING AV REVISORER 

Fylkesstyrets innstilling: 

Årsmøtet oppnevner Reinert Hukset og Jetmund Nyvang som revisor for 

Norsk Fosterhjemsforening. 

 

  



ÅRSMELDING 2013 
Det er tid for nytt årsmøte og denne gangen så har vi det i forbindelse med familiesamlinga på 

Vesterland Feriepark. Vi har valgt å legge årsmøte til dette treffet for å holde fristen i forhold kravet 

som er i utgangen av februar. 

NFF Sogn og Fjordane har pr den 31.12.2013 til sammen 95 medlemmer, som er en god økning fra 

fjoråret på 75 medlemmer. Foreningen har hatt 6 medlemmer som har meldt seg ut og 26 som har 

meldt seg inn i foreningen. Medlemmer har bidratt godt med å skaffe nye medlemmer og en stor del 

har vi vervet på fosterforeldresamlingen i Førde og Familiesamlingen i regi av BUFETAT på Skei . 

Det har vært avholdt 4 styremøter og 1 møte som ble kansellert da for få i styret ikke stilte på 

Skypemøte. behandlet 22 saker, samt årsmøte. 

Dette året har vi hatt 1 familiesamling / vintertreff på Vesterland Feriepark på Kaupanger med ca 40 

stykker med stort og smått og 1 vårtreff på Yndestad gard i Guddal med 48 stykker. Styret har fått 

gode tilbakemeldinger om å legge samlingene til disse tider på året. 

Jan Ove har deltatt på ledersamling i NFFsom ble startet opp i 2013, dette ble avholdt i Oslo, Arild og 

Solveig har deltatt på org kurs som ble avholdt i april i Oslo, dette også i regi av NFF sentralt. 

Leder har deltatt på avslutning av Pride-kurs med paneldebatt. 

Styremøter har vært avholdt både som oppmøte og via Skype. 

Jan Ove har deltatt i 2 møter i forbindelse med konkrete saker sammen med fosterforeldre og 

barnevernet. 

I oktober ble Landsmøte 2013 avholdt på Kongsberg i regi av foreningen Buskerud, 

Jan Ove og Arild deltok på vegne av vår forening. 

Det er som tidligere fortsatt lite tilbakemeldinger fra medlemmene som vi kan bringe videre til 

Hovedstyret som saker, men det har kommet noen konkrete henvendelser til leder som er rutet 

videre til Hovedstyret og fylkeskontakten. 

Vi håper fortsatt på en bedring av dette i 2014. 

 

Norsk Fosterhjemsforening Sogn og Fjordane 

Styret 

 

 


